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PROTOKÓŁ NR 28/20 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania-  
z dnia 24 listopada 2020 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:30 i trwało do godz. 14:35 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Sekretarz 
Powiatu Andrzej Krzemiński, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska, Z-ca Naczelnika Wydziału 
Transportu i Komunikacji Urszula Przetak, Naczelni Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
Krzysztof Krawczyk. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i w trybie zdalnym 
obradowania, poprowadził Przewodniczący Jarosław Przygoda. Głównym tematem 
posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 28 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie - zdalny tryb 
obradowania został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 27/20 posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie (3 za,  
0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 
Gryfińskiego w roku szkolnym 2019/2020 (druk nr 1/XXIII). 

 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że analizując wykonanie zadań oświatowych, 
zwróciła uwagę na środki, które zostały zainwestowane w ZSP w Chojnie (kwota 64 000 zł) a 
ZSP w Gryfinie (kwota 25 000 zł), że są duże rozbieżności. Skąd ta rozbieżność i jak to było 
w poprzednich latach? 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że jeżeli chodzi o realizację remontów i prac konserwatorskich, w 
przedstawionych kwotach, to są to tylko i wyłącznie działania bieżące dyrektorów szkół. Na 
te działania dyrektorzy nie otrzymują dodatkowych środków tylko realizują je w ramach 
swoich budżetów. Bardzo często zadania konserwatorskie wykonywane są przez własnych 
pracowników obsługi. Jeżeli jest coś wykonywane to są to zazwyczaj, tak jak na końcu 
materiału zostało podane, to realizowane przez Wydział Remontów, Inwestycji i Zamówień 
Publicznych. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Kołowo, gmina Stare Czarnowo 
(druk nr 2/XXIII): 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 
Zawierucha powiedziała, że na podstawie decyzji podziałowej Wójta Gminy Stare Czarnowo 
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działka nr 40/7 o pow. 0,0060 ha, położona w obrębie ewidencyjnym Kołowo, gmina Stare 
Czarnowo, przeszła z mocy prawa na własność Powiatu Gryfińskiego z przeznaczeniem na 
poszerzenie istniejącej drogi publicznej powiatowej Nr 1352Z. Stosownie do zapisów ww. 
decyzji podziałowej, w celu zapewnienia pozostałej działce dostępu do drogi publicznej, 
niezbędne jest ustanowienie na jej rzecz służebności przejazdu i przejścia w działce nr 40/7. 
Mając na uwadze powyższe okoliczności, właściciele ww. nieruchomości wystąpili  
z wnioskiem o ustanowienie służebności przejścia i przejazdu w wydzielonej działce. Zgodnie 
z przepisami ustawy do obciążenia nieruchomości służebnością niezbędna jest zgoda Rady 
Powiatu. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony dłuższy  
niż 3 lata nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego, 
położonych w obrębie ewidencyjnym 3 m. Moryń, gmina Moryń (druk  
nr 3/XXIII): 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 
Zawierucha powiedział, że sprawa dotyczy nieruchomości w chwili obecnej 
wykorzystywanej przez Stowarzyszenie na prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w 
Moryniu. Z uwagi na fakt, że kończy się ta umowa został ogłoszony konkurs  na prowadzenia 
zadania. Przy czym niezbędne jest zabezpieczenie nieruchomości, na której prowadzone jest 
zadanie. Rozstrzygnięcie konkursu będzie w grudniu, a zgodnie z przepisami przez 21 dni 
musi wisieć wykaz nieruchomości, które powiat przeznacza do wydzierżawienia. Stąd jest 
przygotowany projekt uchwały. Chodzi o to, żeby  zdążyć z formalnościami, podpisać umowę 
i przekazać nieruchomość do najmu dla tego, kto wygra konkurs.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Lucyna Zawierucha. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku” (druk 
nr 4/XXIII): 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że projekt tej uchwały poddawany był konsultacjom. Żadna organizacja nie 
zgłosiła uwag do programu w związku z tym Zarząd Powiatu przekazuje Radzie „Programu 
współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku”. Program stanowi punkt 
wyjścia do pogłębienia istniejącej już współpracy w celu lepszego i efektywniejszego 
wykonywania zadań ustawowych powiatu. Celem programu współpracy jest coroczne 
wskazywanie priorytetowych zadań po to, by na ich realizację kierować środki finansowe.  
W roku 2021 na realizację zadań publicznych objętych programem szacuje się kwotę  
w wysokości około 15 milionów złotych, z czego zadania realizowane przez PCPR stanowią 
14,6 miliona złotych, pozostałe środki będą realizowane przez Starostwo Powiatowe.  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień. 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  
nr XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. (druk nr 5/XXIII): 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska przedstawiła 
propozycję zmiany uchwały nr XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie. Obecnie w związku 
z zaostrzeniem epidemii koronowirusa i brakiem możliwości zrealizowania turnusów 
rehabilitacyjnych, na zadaniu dotyczącym dofinansowania turnusów rehabilitacyjnych dla 
osób  niepełnosprawnych pozostały niewykorzystane środki w kwocie 23 300,00 zł. Z uwagi 
na dużą ilością wpływających wniosków na zadanie dotyczące dofinansowania zaopatrzenia 
w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze, przyznawane 
osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów istnieje konieczność 
przeniesienia niewykorzystanych środków na to zadanie. W chwili obecnej na wskazanym 
zadaniu pozostało jedynie 26 373,54 zł, na rozpatrzenie oczekuje 55 wniosków na kwotę 37 
000 zł na dofinansowanie do pieluchomajtek - 37 wniosków, wózka inwalidzkiego, 
balkonika, i aparatów słuchowych i wkładek usznych - 16 wniosków. Z uwagi na prowadzony 
ciągły nabór wniosków, zwiększa się również zapotrzebowanie finansowe na to zadanie. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Społeczną Radę ds. Osób 
Niepełnosprawnych w Gryfinie. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, w jaki sposób planowane są wydatki na przyszły rok. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedział,  
że tak samo, jak w poprzednich latach czyli na podstawie już złożonych wniosków  
i obserwacji lat poprzednich ale i obecnej sytuacji w kraju. Jeżeli koronawirus „odpuści” to na 
lato zostaną zwiększone środki na turnusy rehabilitacyjne. Na bieżąco środki będą 
przesuwane tam, gdzie będą składane wnioski. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w latach 2021-2025 (druk nr 6/XXIII): 

 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska powiedziała,  
że zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych powiatu 
należy w szczególności: opracowanie i realizacja powiatowego programu przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Również w harmonogramie 
Krajowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014-2020 znajduje się 
opracowanie i realizacja powiatowego programu. Program będzie kontynuacją poprzedniego 
Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w latach 2016-2020. Będzie zawierał aktualne 
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dane dotyczące przemocy w powiecie gryfińskim, analizę poprzednich lat oraz 
zaktualizowane podstawy prawne. Również uwzględnia cele wynikające z Krajowego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy należałoby zwiększyć środki w związku z sytuacją 
związaną z pandemią na pomoc psychologiczną dla ofiar przemocy. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedziała,  
że na dzień dzisiejszy środki są wystarczające. Są też dotacje z budżetu państwa na realizację 
Programu korekcyjno-edukacyjnego dla sprawców przemocy, jak również Programu 
terapeutycznego. PCPR pozyskuje dodatkowe środki na realizację zadań, w tym „Program 
może my możemy” skierowany do dzieci z pieczy zastępczej, które w rodzinach 
biologicznych doznały przemocy. Pozyskiwane są środki zewnętrzne na zajęcia mediacyjne, 
porady psychologiczne. PCPR współpracuje z SOS w Szczecinie, prowadzone są dyżury dla 
ofiar przemocy, ale i dla sprawców przemocy. W związku z tym PCPR zabezpiecza potrzeby 
w tym zakresie. 
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że analizując dane to pandemia chyba znacząco nie 
wpłynęła na zwiększenie przemocy. Chyba nie ma rażących różnic? 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedziała,  
że nie zauważyła jakiś rażących różnic, ale pytają o porady prawne lub wsparcie 
psychologiczne. 
 
Radna Agnieszka Gralak zapytała, czy w związku z trudnym zdalnym nauczaniem  
czy PCPR prowadzi akcje pomocy zdalnej w pomocy w nauce przez wolontariuszy. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Bożena Stawiarska odpowiedziała,  
że nie realizują, ponieważ nikt nie występował o takie wsparcie i ciężko byłoby to 
przeprowadzać w dobie Covid-19. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Bożena 
Stawiarska. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Okręgowi Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie (druk nr 7/XXIII): 
 

Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Agata 
Bazydło powiedziała, że udziela się dotacji celowej w wysokości 4 000,00 zł na zadanie 
,,Ochrona wód i ich brzegów przed zanieczyszczeniem, zwalczanie kłusownictwa wodnego, 
zapewnienie bezpieczeństwa osobom przebywającym  w obrębie akwenów wodnych  
na terenie całego powiatu gryfińskiego poprzez zakup pontonu, pompki elektrycznej 
samochodowej, dwóch kamizelek ratunkowych, aparatu cyfrowego typu super zoom i pięciu 
kamizelek "straż rybacka" do użytku podczas patroli strażników Społecznej Straży Rybackiej  
Powiatu Gryfińskiego”, realizowane przez Okręg Polskiego Związku Wędkarskiego   
w Szczecinie. Dotacja zostanie udzielona ze środków finansowych przeznaczonych  
na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej na rok budżetowy 2020. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Leśnictwa Agata Bazydło. 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie 
zbiorowym na terenie Powiatu Gryfińskiego (druk nr 8/XXIII): 

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak  powiedziała, 
że w przyszłym roku, jak corocznie, planowana jest organizacja publicznego transportu 
zbiorowego na linii komunikacyjnej relacji Moryń - Cedynia - Chojna, na okres od 28 
czerwca 2021 r. do 31 sierpnia 2021 r. W związku z wejściem w życie ustawy o Funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, można złożyć 
wniosek na dofinansowania ze środków Funduszu. W ustawie określono dopłatę w kwocie nie 
wyższej niż 3,00 zł do 1 wozokilometra. Wojewoda Zachodniopomorski ogłosił nabór i 
Powiat złożył taki wniosków na dofinansowanie. Jednym z warunków do spełnienia jest 
wyrażenie zgody przez Radę Powiatu w drodze uchwały na zawarcie umowy przez Powiat 
Gryfiński na świadczenie usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie 
Powiatu Gryfińskiego z nowo wyłonionym operatorem. Kwota dopłaty wynosi 11 195,40 zł. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, ile osób korzysta z tej linii. 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula Przetak  
odpowiedziała, że w 2020 roku z linii w okresie letnim skorzystało 415 osób, natomiast  
w 2019 roku było to 765 osób. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Wideokonferencję opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Urszula 
Przetak. 
 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Stare Czarnowo (druk nr 9/XXIII): 
 

Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk  powiedział, że na 
wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Starym Czarnowie, Rada Powiatu 
postanowiła udzielić dotacji celowej w wysokości 2 000,00 zł gminie Stare Czarnowo 
przeznaczonej dla OSP w Starym Czarnowie na dofinansowanie zakupu podkrzesywarki 
spalinowej. Z budżetu jednostki samorządu terytorialnego można udzielić pomocy finansowej 
innej jednostce samorządu terytorialnego w formie dotacji celowej. W związku z tym powiat 
podpisze umowę z Gminą Stare Czarnowo, która zakupi i przekaże ww. sprzęt OSP w Starym 
Czarnowie. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuścił Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego Krzysztof Krawczyk. 
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X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2020 rok (druk nr 10/XXIII): 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejszą uchwałą wprowadza się zmiany 
dotyczące zbliżającego się końca roku i wszelkie regulacje dotyczące przeliczenia 
wynagrodzeń w naszych placówkach oświatowych, które od miesiąca września wypłaciły 
podwyżki zgodnie z Kartą nauczyciela bądź w ramach przesunięć własnych środków bądź 
dodatkowo wprowadzanych do budżetu, jak również wprowadzane zostają do budżetu 
odzyskane środki w wyniku złożonych wniosków do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych dot. 
50% zwrot z tytułu zapłaconych składek za maj, czerwiec, lipiec, co niektóre placówki 
skorzystały z tego faktu i złożyły takie wnioski - odzyskały 50% środków z tytułu 
wpłaconych składek. Był jeden ogólny wymóg – zatrudnionych do 50 osób, więc niektóre  
z tych placówek nie mogły skorzystać. Pozostali nie mogli z tego skorzystać. Wprowadza się 
zmiany w budżecie związane z wnioskiem Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Chojnie w sprawie przesunięć w planie wydatków dotyczących 
wynagrodzeń i pochodnych. Zmiany wynikają z konieczności dostosowania planu do nowego 
arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2020/2021.Na wniosek Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie dotyczącym wprowadzenia w planie dochodów  
z tytułu zwrotu przez ZUS 50% składek na ubezpieczenia społeczne, zdrowotne i Fundusz 
Pracy – kwota 78 247,27 zł, które zostały rozdysponowane zgodnie z wykazem. Nadwyżka 
wynikająca z powyższego wniosku została przeznaczona na wynagrodzenia i pochodne  
od wynagrodzeń zgodnie z wnioskami dyrektorów jednostek oświatowych. Również  
na wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Chojnie w sprawie 
przesunięć w planie wydatków dotyczących ponownego przeliczenia odpisu podstawowego 
na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych (zadania własne – finansowanie środki własne 
powiatu). Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie w sprawie 
zwiększenia planu dochodów i wydatków dotyczących przedsięwzięcia pn. „Cyfrowy 
obywatel w cyfrowym świecie”. Zwiększenia dokonuje się w związku ze zwrotem przez 
kontrahentów środków dotyczących zakwaterowania w hotelu i transportu z lotniska  
z powodu nieodbycia się wyjazdu uczestników projektu spowodowanego obostrzeniami 
związanymi z epidemią COVID-19 – kwota 8 601,56 zł. Na wnioskiem Dyrektora Centrum 
Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Chojnie dotyczącym zwiększenie dochodów  
z tytułu zwrotu przez ZUS nadpłaconych składek – kwota 97 250,00 zł, z przeznaczeniem  
na brakujące wydatki. Nadwyżka wynikająca z powyższego wniosku została przeznaczona  
na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń zgodnie z wnioskami dyrektorów jednostek 
oświatowych. Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie  
w sprawie wprowadzenia do budżetu środków na realizację projektu pn. „Wysokiej jakości 
staże kluczem do dobrej pracy” w ramach programu Erasmus+ (zadania własne  
– finansowanie środki Unii Europejskiej) - kwota 91 668,00 zł. Na wniosek Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie w sprawie zwiększenia planu dochodów 
jednostki oraz wydatków Starostwa Powiatowego w Gryfinie z przeznaczeniem na udzielenie 
dotacji dla domów pomocy społecznej. Zmian dokonuje się z powodu analizy dochodów  
z tytułu odpłatności mieszkańców za pobyt, otrzymanych darowizn oraz pozostałych odsetek. 
Łączna kwota zmian 138 436,02 zł. Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych  
w Nowym Czarnowie dotyczący zmian w planie, zwiększa się dochody z tytułu zwrotu przez 
ZUS 50% składek na ubezpieczenia społeczne, zdrowotne i Fundusz Pracy – kwota 91 199,16 
zł, z przeznaczeniem na niezbędne rzeczy do zabezpieczenia w planie finansowym jednostki. 
Nadwyżka wynikająca z powyższego wniosku została przeznaczona na wynagrodzenia  
i pochodne od wynagrodzeń zgodnie z wnioskami dyrektorów jednostek oświatowych.  
Na wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gryfinie w sprawie zmiany 
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planu dochodów i wydatków, następuje zwiększenie dochodów z tytułu zwrotu przez ZUS 
50% składek na ubezpieczenia społeczne, zdrowotne i Fundusz Pracy – kwota 71 502,95 zł,  
z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków z przeznaczeniem na zakup urządzenia EEG 
Biofeedbeck do neuroterapii dla dzieci i młodzieży z różnymi dysfunkcjami (21 000,00 zł) 
oraz zestawów testów psychologicznych do diagnozy inteligencji Wechslera (18 568,24 zł). 
Nadwyżka wynikająca z powyższego wniosku została przeznaczona na wynagrodzenia  
i pochodne od wynagrodzeń zgodnie z wnioskami dyrektorów jednostek oświatowych.  
Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie w sprawie zmian  
w planie wydatków dotyczących podwyżek wynagrodzeń nauczycieli oraz pracowników 
administracji i obsługi, a także oszczędności na wydatkach dotyczących zakupu energii – 
zabezpiecza się środki zgodnie z wnioskiem. Na wniosek Dyrektora I Liceum 
Ogólnokształcącego im. Aleksandra Omieczyńskiego w Gryfinie zostały zabezpieczone w 
planie wydatków dotyczących wynagrodzeń pracowników oraz zakupu energii. Środki w 
części zostaną sfinansowane z rezerwy celowej na zadania z zakresu oświaty i wychowania 
oraz środkami pochodzącymi ze zmniejszenia planowanych odsetek od kredytów bankowych. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk  
nr 11/XXIII): 
 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zgodnie ze zmianami w budżecie w 2020 
roku, dokonano zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 
2020-2039. Dodano następujące przedsięwzięcia: prowadzenie Domu Pomocy Społecznej  
w Moryniu (okres realizacji 2021-2025) i „Wysokiej jakości staże kluczem do dobrej pracy, 
program Erasmus+”. Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 oraz uzasadnienie  
do niniejszej uchwały. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Ad. 5. Przedstawienie propozycji do planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej  
na 2021 rok. 

 
Przewodniczący komisji Jarosław Przygoda przedstawił swoją propozycję planu pracy  
i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2021 rok, które zostały przesłane do wszystkich 
członków komisji, zał. nr 3. 
 
Ad. 6. Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 
Radny Tomasz Mirakowski poprosił, żeby Komisja Rewizyjna była na bieżąco informowana 
o kosztach związanych z walką z Covidem-19 na terenie powiatu, w rozbiciu na poszczególne 
instytucje, a także o sprawach dotyczących Szpitala Powiatowego w Gryfinie Sp. z o.o. 
BRZ.0012.3.28.2020.DK 
 
Radny Tomasz Mirakowski poprosił o rozszerzenie przedstawianej na sesji Rady Powiatu 
informacji dotyczącej sprawy epidemii w zakresie oświaty, zdrowia, pomocy społecznej  
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i bezpieczeństwa. Radny zasygnalizował następujące problemy związane  
z przekwalifikowaniem szpitala na tzw. covidowy: 
- brak szpitala w Gryfinie z oddziałem chirurgii, interny, ginekologiczno-położniczego co za 
tym idzie, mieszkańcy powiatu nie mają zapewnionej opieki szpitalnej, a w okolicznych 
szpitalach nie ma miejsc i nie są przyjmowani pacjenci z Powiatu Gryfińskiego, 
- brak możliwości wykonania zdjęcia rtg na miejscu - mieszkańcy muszą dojeżdżać do 
Szczecina; W związku z tym, że pan Wojewoda swoją decyzją pozbawił mieszkańców powiatu 
niektórych usług, powinien jednak ułatwić im korzystanie z innych szpitali.  Teraz powinny się 
znaleźć środki na pomoc mieszkańcom, którzy muszą dojeżdżać lub ewentualnie  uruchomić 
tutaj jakąś pomoc; 
- zbyt mała ilość karetek pogotowia - sprawa dotyczy pensjonariuszy DPS w Dębcach, 
- kadra lekarska „przejdzie” do innych szpitali i ciężko będzie po ustaniu Covid-19 odtworzyć 
kadrę szpitala, 
- kwestia finansów i pogłębiania się zadłużenia w szpitalu, 
- czy nocna i świąteczna opieka lekarska będzie przeniesiona do innych większych 
pomieszczeń? 
W związku z powyższym Radny zwraca się z prośbą do Pana Starosty o przedstawienie swego 
rodzaju planu na najbliższe lata, jak będzie przedstawiała się sytuacja szpitala po ustąpieniu 
Covid-19. 
BRZ.0012.3.28.2020.DK 
 

 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14.35. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 
 Przewodniczący Komisji 

 
 Jarosław Przygoda 


